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38. DÖNEM 
2. DANIŞMA KURULU YAPILDI 

38. Dönem Yönetim Kurulunun 2. Danışma Ku
rulu 19.10.2002 tarihinde Odamız Lokalinde aşağı
daki program kapsamında yapılmıştır: 

1 - Divan oluşturulması, 
2- Oda Başkanımızın Konuşması, 
3- Yönetim Kurulu Üyelerinin Oda çalışmaları, 

mali durumu, sosyal etkinlikler ve Oda-öğrenci iliş
kileri hakkında bilgi verilmesi, 

4- Denetleme Raporunun sunumu, 
5- O.D.T.Ü. Öğrenci Temsilcisinin Oda-öğren

ci faaliyetleri hakkında konuşması, 
6- Şubeler adına faaliyet raporları sunumu, 
7- Görüş, eleştiri ve öneriler, 
8- Kapanış konuşması. 

Divanın oluşturulması için yapılan seçimin ar
dından Oda Başkanımız Mehmet Torun bir konuşma 
yaparak Danışma Kuruluna katılan üyelerine Odanın 
faaliyetleri hakkında bilgi verdi. Daha sonra sırası ile 
Yönetim Kurulu Üyesi Mahmut Yılmaz, Genel Sek
reter Nejat Tamzok, Sayman Ali Önemli ve Yönetim 
Kurulu Üyesi Mehmet Özyurt Odamızın yönetsel ve 
mali durumu hakkında üyeleri oldukça kapsamlı bir 
şekilde bilgilendirdi. 

Denetleme Kurulu Üyemiz Muhammet Yıldız'm 
denetleme raporundan sonra Oda Öğrenci Temsil

cimiz Aslıhan Küçükbayram Oda-Öğrenci ilişkileri 
ile ilgili faaliyetler hakkında açıklamalarda bulundu. 

Odamız Şubeleri adına söz alan İstanbul Şube Baş
kanı A. Ekrem Yüce, îzmir Şube Genel Sekreteri Sabri 
Beyazıt, Adana Şubesi Başkanı Sebahattin Sakatoğlu 
ve Zonguldak Şube adına Yaşar Uzunkavaklı Şubeleri
mizin faaliyetleri hakkında üyelere bilgi verdiler. 

Söz alan Danışma Kurulu üyelerimiz TMMOB'nin 
20 Kasım mitingine katılım, Maden Kanunu, öğrenci 
üyeliği, öğrenci kurultayı düzenlenmesi, komisyon
ların çalışmaları konularında düşünce, görüş, eleştiri ve 
önerilerini ifade ettiler. 

Danışma Kurulu kapanış konuşmasını yapmak 
üzere söz alan Oda Başkanımız, yapılan eleştirilere ce
vap vererek üyelerimizi TMMOB'nin 20 Ekim 2002 de 
düzenleyeceği "Ülkemize, Mesleğimize, Geleceği
mize Sahip Çıkıyoruz!" mitingine katılım için davet 
etmiş, oluşturulan 22 çalışma grubunun çalışmalarına 
başlayacağını, 2004 yılında bir Öğrenci Kurultayı dü
zenlemeyi planladıklarını, Oda lokalinde film göste
rileri ve söyleşilere devam edileceğini, Çalışma Grup
ları, Kongre ve Sempozyum Düzenleme Yönetme
liklerinin Genel Kurula kadar hazırlanarak delegelere 
sunulacağını ifade etmiş, bundan sonra yapılacak 
danışma kurullarının programlarının toplantılardan 
önce üyelere gönderileceğini bildirerek konuşmasına 
son vermiştir. • 
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